
ROMANIA
JUDETUL ARAD

coMUNA COVASINT
CONSILTUL LOCAL

Consiliul Local Covisin! nr.319jud
fax= o25u385ooo; e-mail: orimariacovasint@omail.com

PROCES VERBAL
================incheiat azi 27.11.2018-cu prilejul gedinlei ordinare a Consiliului Local alcomunei CovSsint

La lucr5rile gedintei particip5 toli cei 11 consilieri locali din in funclie.
Itlai particiq5 

Jg_ 
lucr5rile gedinlei d-! primar Oneg Marius-Silviu, d-l tonsilierjuridic Drdgoiu Ovidiu gi I cet5lean al comunei-d-l Farcrg I'titrr-Covdsin! nrliZg.

Se constati c5 gedinta este statutar5.
D-l pregedinte de gedinli prezint5 ordinea de zi conform

nr.L2O122.11.2018.
Dispozitiei

- Se supune la vot ordinea 9q l: , care se aprobi cu 1l voturi pentru, fiindadoptati hotdr6rea nr.74 I 27.11.2019, astfel I
l.Aprobarea ordinii de zi.
2'Aprobarea conlinutului procesului verbal al gedinlei anterioare din data de30.10.2018.
3'Proiect de hotir6re privind aprobarea proiectutui privind organizarea relelei
Scolare pentru anul gcolar 2o1-9-2o2o pe raza comunei covdsi-ng,jrfttul Ai;J-In itiator-Prima r-Mari us-silviu One!.
4'Proiect de hotir6re privind modificarea Contractutui de Detegare a Gestiuniiserviciului de alimentare cu apd gi de canatizare prin Actut Adi[ionat nr.roliora -In itiator-Prima r- Mari us-Silvi u One!.
5.Proiect de hotdr6re privind aprobarea Strategiei de Dezvoltare a ServiciilorSociale a comune_i cov6sin!, judelu! Arad, pentiu perioada 201g-2o25-rniliator-
Primar-Marius-Silviu One!.
S.Diverse,

se trece la punctul nr.2 at ordinii de zit" Aprobarea conlinututui procesuluiverbal al gedintei anterioare din data de 3o.1o,2b]rg". D-na secretar supune spreaprobare procesul verbal al gedinlei anterioare din data de 3o.1o.2o1g, intreb6nddacd existd probleme cu privire Ia con3inutul acestuia sau se soticit5 -"ngion"r."exa^ctd a opiniilor exprimate in gedinla interioari.
Intrucit nu sunt disculii sau completdri, se supune la vot procesul verbal algedintei din data de 3o.1o.2o18, gare se aprobd cu 11, voturi pentru, fiind adoptat5hotdr6rea nt.75/27.1l.2ol8-privind aptobarea con[inutului procesului verbal algedintei anterioare din data de 3O,tO.ZOfS.
se trece la punctul nr.3 al ordinii de ztz" Proiect de hotarare privind aprobareaproiectului privind organizarea relelei gcolare pentru anul gcolai 2oi;-;6ro ,.raza comunei Cov6sintrjudelul Arad,,,
Se prezinti proiectul de hotir6re. D-t primar arati cd in fiecare an av6nd invedere legislatia in domeniu, este necesari aprobarea proieciutui privind

orga-nizarea retelei gcolare pentru anul gcolai urmitorr'respectiv pentru anul gcolar2o19-2o2o; la comuna covisin! este aceeagi structuri s"oftii cu tiin inii -anteriori, respective Grddinila cu program normalgi gcolta cimniliaii 
", "rrsete 

r-VIII.
Se supune la vot proiectul de hotdrare, care se aprob5 cu l1 voturi pentru, fiindadoptati Hotdr6re a nr.7 6 / 27.Lt.zDtg.

- se trece la punctul nr.4 al ordinii de zi{'Proiect de hotdrare privind modificareaContractului de Delegare a Gestiunii Serviciutui de alimentare c.i apd gi dscanalizare prin Actul Adilional nr.1,Ol20lg-.

b



Se prezinti proiectul de hotdr6re. D-l consilier juridic Drdgoiu arati ci urmar 
" "6adresei nr.1420119.11.2O18 a ADIAC s-a initiat proiectul de hot6r6re; contractul de

delegare a gestiunii Serviciului de alimentare cu ap5 gi de canalizare este propus
pentru modificare prin Actul aditional nr.l,Ol2fJ18 ca urmare a Hotdr6rilor adoptate
de localit6tile membre a ADIAC,

Se supune !a vot proiectul de hotirire, care se aprob6 cu 11 voturi pentru, fiind
adoptat6 Hotdrdre a nr.77 I 27 .lL.2OlB.

Se trece la punctul nr.S al ordinii de zit" Proiect de hot5r6re privind aprobarea
Strategiei de Dezvoltare a Serviciilor Sociale a comunei Covisint, judetul Arad,
pentru perioada 2O!8-2O25".

Se prezintd proiectul de hotirdre. D-l primar aratd cd in conformitate cu
legislafia in domeniu gi av6nd in vedere importanta asiguririi Serviciilor Sociale s-a
inigiat proiectul de hotdr6re privind aprobarea Strategiei de Dezvoltare a Serviciilor
Sociale a comunei Covdsint; in anexa la proiectul de hot5r6re s-a putut studia
conlinutul acestei strategii gi este stabiliti pentru perioada 2Ol8-2O25.

D-l Iovici arat6 cd era bines 5 fie previzut in strategie structura populatiei pe
etnii, religii etc.

D-l primar arati ci proiectul gi anexa au fost concepute tin6nd cont de
legislatia in domeniu.

Oricum d-l Iovici soliciti ca pentru gedinta urmitoare sE se prezinte membrilor
Consiliului Local structura populagiei pe etnii gi religii, de Ia ultimul recens5mint.

D-l consilier juridic Drigoiu arat6 ci datele cele mai certe pot fi solicitate de la
Institutul Na[ional de Statistic6, de la ultimul recensEm6nt existi multe modificdri.

Se supune la vot proiectul de hot5rire, care se aprob5 cu 11 voturi pentru, fiind
adoptati Hotdr6re a nr.7 I | 27. 1 1. 2018.

Se trece la punctul nr.5 al ordinii de zi=" Diverse"
D-l primar informeaz6 membrii Consiliului Local cE s6mbit5 O1.12.201'8 va avea

loc o activitate culturalS in fata Parcului Eroilor gi invitd membrii Consiliului Local
si participe.

D-l Stoica arati cE ridici din nou 3 probleme care trebuie rezolvate:
l.Situatia cu betonul.
2.Maginile de pe domeniul public.
3.Centrul de tineret.

D-l viceprimar Popan arat6 cE nu are un rispuns cu privire la beton.
Cu privire la maginile de pe domeniul public au fost luate multe dintre ele arati

d-l primar.
Cu privire la Centrul de tineret d-l consilier juridic Drigoiu arat5 cE s-a comunicat

atat Hot5r6rea de reziliere a contractului de comodat, cit gi comunicarea de
aprobare a termenului de 3O zile pentru predare rrespectiv 1 decembrie.

D-l Stoica arat5 cE d6nsul a avut acolo in jur de 5OO-6OO cirti, din punctul
d6nsului de vedere un num5r de 1O.OOO c6rti este cam mult, nu crede sd fie at6tea.

D-na Lungu aratd ci a adus cirli scrise de d-na Schwartz(Iuliana Petrian), care
totugi a fost o personalitate.

D-l Iovici o intreab5 pe d-na Lungu dacd a vizut casa gi dac5 apreciazi cam c6t
ar costa lucririle de renovare?

D-l Iovici mai intreabd dacH se gtie la casa memoriale IT Florea cam c63i vizitori
sunt?

D-t primar One! arat5 ci numdrul de vizitatori il poate gti doar familia care i-a
intretinut gi a amenajat casa memorial5,

o-l Rraelean intreiUa aespre terenul de la Belli-teren'bare gtia ci este in
administrarea Primiriei, lSsirn sd creasci buruieni? Ar trebui si vd g6nditi ce
facem cu el, a fost declarat spatiu verde.

D-l consilier juridic Drigoiu arat5 cd pentru terenurile din domeniul public Ai
privat va trebui si agteptim, au intirziat cei care fac misuritorile pentru lucrarea
de cadastru .

Se dE cuv6ntul d-l Farcag Mitru-cetitean al comunei, care arati cE a inteles cE
cererea d-lui gchwartz pentru a se face casi memoriali nu s-a aprobat.



D-l Farcag mai intreab5 despre st6lpii metalici din centru unde sunt gi ce se face f
acolo.

D-l primar arat5 cd st6lpii respectivi nu au fost in inventarul nostru, iar acolo se
va amenaja o statie de autobus gi loc de agreement.

D-l Farcag mai arati ci trebuie si acordim atentie evenimentului de Ia I
decembrie, cu ani in urmi s-au organizat activit5}i, s-au dat diplome, si incerc5m
si cEut5m date despre acest eveniment.

D-l primar arat6 ci degi s-a ciutat nu g6sim acte oficiale, date certe despre
acest eveniment, dar vom continua si ciutim in continuare poate totugi vom g6si
ceva.

Fiind epuizate punctele ordinii de zi, se ridici gedinta.
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